

Title (en)  
TOP CLAMP.

Title (de)  
KLEMME FÜR DECKE.

Title (fr)  
SERRE-FILS DE PLAFOND.

Publication  
**EP 0267192 A1 19880518 (EN)**

Application  
**EP 86904452 A 19860710**

Priority  
SE 8503489 A 19850716

Abstract (en)  
[origin: WO8700697A1] A top clamp comprising a housing (2) made of plastics, whose one end (4) is open whilst the opposite end is closed by means of an end wall (5), a device (3) for twisting and connecting conductors being arranged inside the housing. A projection (7) is arranged on the outside of the end wall (5) having a cross-sectional form corresponding to the cross-sectional form of a rotatable socket in a power actuated nut tightener being per se known.

Abstract (fr)  
Un serre-fils de plafond comprend un logement (2) en plastique dont une extrémité (4) est ouverte tandis que l'autre extrémité est fermée au moyen d'une paroi d'extrémité (5), un dispositif (3) permettant de torsader et de connecter les conducteurs étant agencé à l'intérieur du logement. Un élément en saillie (7) agencé à l'extérieur de la paroi d'extrémité (5) possède une forme de section transversale correspondant à la forme de section transversale d'une douille rotative dans un dispositif de serrage d'écrou à commande électrique connu en soi.

IPC 1-7  
**H01R 4/12**

IPC 8 full level  
**H01R 4/12** (2006.01); **H01R 4/22** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**H01R 4/12** (2013.01); **H01R 4/22** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8700697A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8700697 A1 19870129**; AU 6148686 A 19870210; EP 0267192 A1 19880518; SE 8503489 D0 19850716; SE 8503489 L 19870117

DOCDB simple family (application)  
**SE 8600331 W 19860710**; AU 6148686 A 19860710; EP 86904452 A 19860710; SE 8503489 A 19850716